
DORDTSE DINSDAG, VERGADERZAAL 1 JOHAN DE WITT 
 

1 Werkbezoek GR Veiligheidsregio 
 
2 Vragenhalfuur 
 
3 Raadsinformatiebrief over Jaarverslag Leerplicht en Voortijdig Schoolverlaten van 
schooljaar 2021-2022 - Raadsinformatiebrief 
 
Besluit 
De commissie bespreekt de thuiszittersproblematiek voor een tweede maal, dit keer met een 
aantal externe professionals: mevrouw Schöpping en de heer Bijeman 
(onderwijsprofessionals), mevrouw Willemze en mevrouw Kucukgulmez (Leerplicht en 
voortijdig schoolverlaten), de heer Baardwijk en mevrouw Snijders (zorgprofessionals) en 
mevrouw Raghuraman (expert vanuit ander perspectief). Ieder krijgt het woord om aan de 
hand van een viertal vragen in te gaan op de problematiek en raads- en commissieleden 
stellen aanvullende vragen.  
 
Wethouder Van Benschop reageert op hetgeen zij heeft gehoord en attendeert de raad op in 
ieder geval twee momenten van invloed voor de gemeenteraad: 
 
-  het meerjarenbeleidsplan  GR DG&J wordt in het najaar ter consultatie voorgelegd aan de 

commissie. Daarin wordt onder andere de leerplichtraad geregeld. Dan kan de raad haar 
aandachtspunten meegeven 

 
-  raadsvoorstel Dordtse Visie Voortgezet Onderwijs. De Agendacommissie heeft besloten 

dit raadsvoorstel als hamerstuk door te sturen naar de gemeenteraad, omdat er geen 
politieke vragen zijn gesteld door politieke partijen, daar was wel om gevraagd. De 
commissie heeft voortschrijdend inzicht en wil het voorstel graag oordeelsvormend 
bespreken. Verzocht wordt het stuk daarom niet als hamerstuk naar de gemeenteraad te 
sturen, maar nogmaals naar de Agendacommissie ter agendering. Voorwaarde is 
uiteraard dat fracties dan wel politieke vragen aanleveren.  

 
De voorliggende RIB over thuiszitters gaat nog niet ter kennisname naar de gemeenteraad en 
wordt betrokken bij de oordeelsvormende commissie over de visie voortgezet onderwijs.  
 
4 Agenderingsverzoek Rekenkamercommissie aan Agendacommissie over kick-off 
onderzoek armoedebeleid 
 
 

  



DORDTSE DINSDAG, VERGADERZAAL 3 HUGO MUYS VAN HOLY 
 
1 Vasstellen Kadernota 2024 - Raadsvoorstel 
 
Besluit 
Ambtenaar dhr. Hagoort en stadscontroller dhr. Brouwer geven een technische toelichting op 
de Kadernota 2024. Commissie stelt verhelderende vragen. De presentatie wordt toegevoegd 
aan het dossier op het RIS. De eerste termijn technische vragen kunnen tot en met woensdag 
7 juni gesteld worden. Schriftelijke beantwoording wordt dan ook toegevoegd voordat de 
Algemene Beschouwingen in de raad plaatsvinden op 20 juni aanstaande. 
 
2 Agendacommissie 
 
3 Vaststellen Huisvestingsverordening Dordrecht per 1 juli 2023 - Raadsvoorstel 
 
Besluit 
De commissie bespreekt de huisvestingsverordening Dordrecht per 1 juli 2023. De aanwezige 
raads- en commissieleden spreken onder andere over de aard van de verordening, 
verkamering, leefbaarheid in de binnenstad, bewoningsplicht en de voorrangsgroepen.  
 
Wethouder Heijkoop beantwoordt gestelde vragen en doet een toezegging: 
- Er wordt door het college na de zomer een consultatiebijeenkomst georganiseerd in 

voorbereiding op de beleidsrijke huisvestingsverordening vanaf 2024. Dit wordt 
voorbereid door de ambtenaren en de griffie. 

 
De commissie besluit het raadsvoorstel als hamerstuk naar de raad te sturen, tenzij er 
moties/amendementen worden ingediend. Fractie Van Waardenhuizen, Partij voor de Dieren, 
Forum voor Democratie en het CDA overwegen (mogelijke) moties/amendementen. Indien 
dat het geval is, beperkt de bespreking zich tot de moties/amendementen, 2 minuten 
spreektijd. 
 
4 Uitbrengen Concept Zienswijze Jaarstukken '22, Herziene begroting '23 en Begroting '24 
Dienst Gezondheid en Jeugd - Raadsvoorstel 
 
Besluit 
De commissie bespreekt in twee termijnen de zienswijze gemeente Dordrecht op de 
jaarstukken 2022, de herziene begroting 2023 en de begroting 2024 van de Dienst 
Gezondheid en Jeugd. Wethouder Van der Linden beantwoordt de gestelde vragen, waarna 
de commissie besluit het raadsvoorstel als hamerstuk naar de raad te sturen. 
 
5 Inspreker over niet geagendeerd onderwerp Fijnstof en gezondheid werkzaamheden 
Spuiboulevard 
 
Besluit 
Na de opening van de vergadering krijgt de heer Van der Schouw het woord. Hij heeft zich 
gemeld om in te spreken over het onderwerp 'Fijnstof dat vrijkomt door en bij de 
werkzaamheden aan de Spuiboulevard'. De commissie stelt verhelderende vragen, waarop de 
heer Van der Schouw antwoord geeft. De fracties CDA, VSP, SP en Partij voor de Dieren 
kondigen aan technische vragen te stellen richting het college. 



DORDTSE DINSDAG, VERGADERZAAL 5 ADRIAAN VAN BLIJENBURG 
 

1 Begeleidingscommissie Draagvlakonderzoek winkeltijdenverruiming 
 
Besluit 
De begeleidingscommissie bespreekt het beeld van de voorlopige resultaten met de 
onderzoekers en geeft wensen mee voor de wijze waarop de onderzoekers de resultaten 
duiden (welke context geschetst moet worden). Voor de commissie van 27 juni staat het 
definitief rapport en de aanbiedingsbrief van de commissie geagendeerd. De onderzoekers 
sturen 2-3 dagen voor dit overleg de overall rapportage, de basisinformatie kan al eerder aan 
de vergaderset worden toegevoegd. 
 
2 Auditcommissie 
 
3 BESLOTEN Auditcommissie - Interne evaluatie 


